
Protokół Nr 4/15 
 

z posiedzenia Komisji Dróg, Komunikacji i Budownictwa 
 

w dniu 15 kwietnia 2015 roku 
godzina 14.00 

 
 
Obrady rozpoczęły się o godzinie 14.00 i trwały do godziny 15.00.             
 
Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Stefan Pacak. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Dróg, Komunikacji                           
i Budownictwa ( lista obecności w załączeniu ). 
 
Ponadto na obrady przybyli również: 
−−−− Członek Zarządu Powiatu Józef Szczepańczyk 
−−−− Skarbnik Powiatu Maria Klusek 
−−−− Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Zbigniew Wróbel 
 
Przewodniczący Komisji przywitał zebranych i zwrócił się z pytaniem, czy 
zgłaszają uwagi do porządku obrad przekazanego wraz z zawiadomieniem                 
o posiedzeniu. 
 
 
Komisja przystąpiła do obrad według poniższego porządku:    
 

1. Aktualna informacja o pracy Powiatowego Zarządu Dróg. 

2. Omówienie i zaopiniowanie pozostałych projektów materiałów                         

i projektów uchwał zgodnie z porządkiem obrad sesji. 

3. Sprawy różne. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Ad 1. 
Aktualna informacja o pracy Powiatowego Zarządu Dróg w Kielcach. 
 
Aktualną informację o pracy Powiatowego Zarządu Dróg przedstawił                
dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Zbigniew Wróbel. 
„Zakończyliśmy przetargi i podpisaliśmy umowy na bieżącą konserwację 
nawierzchni bitumicznych dróg powiatowych. Wybraliśmy trzech wykonawców, 
którzy będą prowadzić bieżące remonty cząstkowe. Na wykonanie remontów 
cząstkowych powiat kielecki przeznaczy 600 tys. zł. Ich zakończenie planowane 
jest na koniec czerwca.” 
 
Członek Zarządu Powiatu Józef Szczepańczyk  
„Uzupełniając wypowiedź p. dyrektora - pojawiają się pytania co z drzewami 
rosnącymi przy drogach, które zagrażają bezpieczeństwu. Po przeglądzie dróg 
powiatowych, przeprowadzonym we wszystkich gminach, odnotowano 369 
drzew do usunięcia. Zarząd wyraził zgodę na ich wycinkę na zasadzie takiej, że 
jeżeli wartość drewna z tej ścinki nie przekracza kosztów robocizny, to mogą to 
wykonać osoby, które w zamian za to drewno tej ścinki dokonają.” 
 
Przewodniczący Komisji Stefan Pacak 
„Chciałem prosić, aby PZD wystąpił do wójta gminy Mniów o przejęcie na stałe 
działki i budynków obwodu drogowego w Stachurze, gmina Mniów.” 
 
Członek Zarządu Powiatu Józef Szczepańczyk  
„ Jest to zasadne, bo jeżeli mamy inwestować, to najlepiej w swoją własność.” 
 
Przewodniczący Komisji Stefan Pacak 
„ Kiedy PZD przewiduje rozpoczęcie robót interwencyjnych?” 
 
Dyrektor PZD Zbigniew Wróbel 
„ Nie wiadomo, bo teraz jest taka sytuacja, że później musimy zatrudnić taką 
osobę na jakiś okres czasu, a to są koszty.” 
 
 
Ad 2. 
Omówienie i zaopiniowanie pozostałych projektów materiałów                                       
i projektów uchwał zgodnie z porządkiem obrad sesji. 
 
1. zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Kieleckiego na lata 2015 – 2028 - uchwałę omówiła Skarbnik Powiatu Maria 
Klusek 

2. zmian w budżecie Powiatu Kieleckiego na 2015 rok - uchwałę omówiła 
Skarbnik Powiatu Maria Klusek  



3. nadania imienia szkołom wchodzącym w skład Zespołu Szkół Nr 2                      
w Chęcinach, ul. Białego Zagłębia 1, 26-060 Chęciny, 

4. przekazania Gminie Bieliny środków finansowych na wykonanie zadania – 
konserwację rowu, działki nr ewid. 223 obręb Porąbki, będącej w posiadaniu 
Skarbu Państwa, 

5. rozpatrzenia wyników kontroli dokonanej przez Komisję Rewizyjną Rady 
Powiatu w Kielcach. 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty materiałów i uchwał na najbliższą 
sesję Rady Powiatu, która odbędzie się 20 kwietnia 2015r.  
 
 
Ad 3. 
Sprawy różne. 
 
Komisja ustaliła, że po 15 maja 2015r. odbędzie się posiedzenie wyjazdowe               
w celu przeglądu dróg powiatowych. 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała  
M.Kaller 

 
               Przewodniczący Komisji 

Stefan Pacak  
 
 


